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 Welkom 
 Stop! Het jaar is op!  Na een jaar vol inzet, toewijding  en hard werken, is het nu tijd om 
 te ontspannen en om te genieten van welverdiende rust. 
 De laatste les uit Kwink van dit schooljaar. Een schooljaar lang is de groep met elkaar 
 opgetrokken. De kinderen hebben samen geleerd, gewerkt en gespeeld. Er waren leuke 
 activiteiten, zoals feesten, projecten en ga zo maar door. De groep heeft gezongen, 
 boeken gelezen, verhalen gehoord en films gekeken. Om het schooljaar goed af te 
 sluiten, is het waardevol samen terug te kijken. Daarbij zullen ook verschillende 
 kwaliteiten van de kinderen aan bod komen. Kinderen ontdekken wat ze goed hebben 
 gedaan. Iets om trots op te zijn. Door zichzelf complimenten te geven voor hun 
 bijdragen aan een (veilige) groep en dit (fijne) schooljaar, kunnen ze deze periode 
 met een positief gevoel afsluiten. Op de koelkastposter staat ‘de finish in zicht!’ Leuk 
 om met het gezin ook terug te kijken op het schooljaar en de groei te benoemen. Mooi 
 om het schooljaar af te sluiten met de kwink van de week uit de bovenbouw! 

 WE�� T�O�S OP JE���F! 
 Rest ons om iedereen te bedanken  voor de inzet, op  welke manier dan ook.  Dank voor 
 jullie hulp bij het verhuizen en leegmaken van de 
 lokalen. Wat een werk is er verzet. Het is heel fijn 
 dat we dat met elkaar hebben kunnen doen. 

 Een hele fijne vakantie allemaal en graag tot ziens 
 op maandag 28 augustus! 



 Afscheid 
 Drie jaar geleden ben ik begonnen op de Horizon. Ik was net afgestudeerd en kreeg 
 voor het eerst mijn eigen klas. 
 De afgelopen jaren heb ik veel geleerd en ben ik verschillende uitdagingen 
 aangegaan. 
 Deze ervaringen zal ik meenemen naar een nieuwe plek. Na de vakantie zal ik als 
 leerkracht aan de slag gaan op mytylschool De Sprienke in Goes. 

 Ik wil u als ouder bedanken voor de samenwerking, het vertrouwen en de mooie 
 momenten op de Horizon. 

 Lieve groetjes en wie weet tot ziens, 
 Sascha 
 ------ 
 Voor mij is het tijd om mijn horizon te verbreden. Ik heb een mooie kans op het Scalda 
 gekregen die ik niet wilde laten schieten. Per 1 
 augustus 2023 neem ik dan ook afscheid van de 
 Horizon. 
 In 2017 startte ik mijn loopbaan als LIO-juf op de 
 Horizon. 6 jaar lang heb ik met collega´s, de kinderen 
 en u mooie herinneringen mogen maken. Iedere dag 
 heb ik genoten en ontzettend veel geleerd van (en 
 met) de kinderen. Deze ervaringen neem ik mee in 
 mijn nieuwe baan als docent Nederlands. Ik ga de kinderen ontzettend missen! 

 Ik wil u bedanken voor uw vertrouwen, samenwerking, hulp en gesprekken. Wie weet 
 tot ziens! 
 Liefs Juf Nicky 

 Afgelopen week hebben we ons uiterste best gedaan in de zoektocht naar een nieuwe 
 collega voor in groep 8 naast meester Joost. Helaas zijn we nog niet verder gekomen 
 dan een gesprek. Onze zoektocht gaat dus nog even door. 

 Nieuws van de biebjuf 
 Beste ouders, 
 Tijd voor een nieuw filmpje in 1 minuut. Dit keer gaat het over de zomerbieb. Lekker 
 lezen in de zomervakantie is belangrijk om een leesdip te voorkomen. Dus kom met je 



 kind regelmatig naar de bibliotheek om leuke boeken uit te zoeken en blijf lekker 
 (voor)lezen! 

 Een extra reden om naar de bibliotheek te komen in de vakantie zijn de talloze gave 
 activiteiten die worden georganiseerd. Bekijk het filmpje hier voor meer informatie: 
 https://youtu.be/-xtZxMKBKVI 
 Ik wens jullie allemaal een fijne zomervakantie en graag tot ziens in de bibliotheek! 
 Leesconsulent Meriam 
 m.vaneekelen@bibliotheekoosterschelde.nl 

 Save the date 
 Al eerder hebben we de save the date gedeeld. Jullie worden samen met de kinderen 
 verwacht. 

 terugkoppeling ouderinfo formatie 
 Naar aanleiding van zorgen, positieve reacties en vragen die een aantal ouders 
 hebben geuit, hebben we een extra informatiebijeenkomst gehouden met deze 

https://youtu.be/-xtZxMKBKVI


 ouders om de vragen te beantwoorden, zorgen weg te nemen of te verminderen. Bij 
 deze een korte terugkoppeling van de bijeenkomst: 

 We hadden deze reacties niet verwacht, dat klinkt misschien naïef, maar we geloven in 
 de plannen die we hebben gemaakt.Tuurlijk is er ook bij ons een zekere spanning 
 maar die hebben we omarmd en we gaan ervoor. We hebben de keuze weloverwogen 
 gemaakt. 

 We vragen ook om een stukje vertrouwen in onze professionaliteit omdat wij met de 
 beste intenties voor de kinderen van De Horizon deze ambities nastreven. We doen dit 
 voor de kinderen. 

 Corina heeft een toelichting gegeven op het proces en hoe er informatie is gedeeld 
 gedurende het afgelopen schooljaar; tijdens de infoavond, naar aanleiding van de 
 interne audit en de tevredenheidsmeting. 

 Hoe kunnen we het onderwijs zo organiseren dat we alle leerlingen zien, wat vraagt 
 dat van ons? Zijn wij toekomstbestendig met alles wat op ons afkomt? Kijken naar 
 lerarentekort, het vernieuwde curriculum met de uitbreiding van basisvaardigheden 
 als digitale geletterdheid en burgerschap eisen, de eisen van een inspectie als het 
 gaat om inclusief onderwijs, het jaarklassensysteem wat enorm onder druk staat 
 omdat op deze manier niet aan de onderwijsbehoefte van de individuele kinderen 
 toegekomen kan worden en ga zo maar door…. 

 Als we dan kijken naar de visie die we hebben, is het belangrijk dat we goed gaan 
 kijken wat de leerlingen die bij ons naar school komen nodig hebben. Dus met elkaar 
 hebben we de onderwijsbehoeften in kaart gebracht en vervolgens gekeken wat we 
 dan te doen hebben. 

 We willen betrokken leerlingen die in een veilige omgeving kunnen leren en 
 ontwikkelen, we willen betekenisvol en functioneel onderwijs bieden. Daarbij willen we 
 oog hebben voor de individuele verschillen in ondersteuning in de breedste zin van het 
 woord dus voor zowel de kinderen die iets extra’s nodig hebben qua uitdaging of meer 
 uitleg maar ook qua gedrag. Dit is de wet op het passend onderwijs. Vervolgens 
 hebben we gekeken of we dat nu kunnen bieden en hebben we met elkaar erkend dat 
 dat verrekte lastig is. Daarna zijn we met elkaar gaan kijken wat dan zou helpen om 
 dat wel voor elkaar te krijgen en daarbij kijkend hoe we dan het onderwijs gaan 
 organiseren, alles in het belang van de kinderen. 



 Wat we dus doen is meebewegen met de veranderende wereld om ons heen omdat 
 we daar kinderen voor klaar willen maken. We weten nu nog niet welke beroepen onze 
 leerlingen gaan uitvoeren. 

 Linda heeft een toelichting gegeven hoe het formatieplaatje tot stand is gekomen en 
 wat de bedoeling daarachter is. 

 Met elkaar zijn er 2 formatieplaatjes gemaakt - gebaseerd op bewezen 
 concepten(afgelopen jaar hebben een aantal collega’s een professionalisering 
 gedaan en zijn op verschillende scholen wezen kijken). 

 Wat wij beogen is gebruikmaken van elkaars expertise waar de een pedagogisch 
 sterker is, is de ander dat didactisch zodat de personeelsclusters elkaar kunnen 
 versterken. Samen de verantwoording dragen over alle kinderen. Uiteindelijk is er voor 
 het gedeelde plaatje gekozen. 

 Er is aandacht in de clusters hoe ze een rustig werkklimaat kunnen vormgeven. 

 Evelien heeft een toelichting gegeven op het leren en ontwikkelen op een leerplein. 
 Een leerplein is een ruimte in een school waar leerlingen zelfstandig of in groepjes aan 
 opdrachten kunnen werken. 

 Er gelden voor leerpleinen speciale regels, zodat leerlingen rustig kunnen werken en 
 zich goed kunnen concentreren. Ondertussen kan er in het klaslokaal een goede 
 instructie gegeven worden 
 Rol van de leerkracht die op het leerplein aanwezig is: 
 Didacticus: Kennis overbrengen 
 Pedagoog: Er op toezien dat regels worden nageleefd. 
 Coach: kinderen die zelfstandig aan het werken zijn, stimuleren en uitdagen om aan 
 het werk te blijven 

 Marcel heeft de bijeenkomst afgesloten door een toelichting te geven hoe ze het 
 komend schooljaar aan de slag willen gaan. 

 Uiteraard was er ruimte om te reageren. 
 Door de meeste ouders is er vertrouwen uitgesproken en waren ze blij met de extra 
 toelichting. We gaan na de vakantie aan de slag en zullen voor de herfstvakantie een 
 evaluatie met jullie als ouders inplannen. 


